
Raalte, 1 maart 2020

Onderwerp: Maatregelen N35 Mariënheem

Afgelopen zaterdag schreef de Stentor over het omslaan van de jubelstemming over de 
geplande maatregelen rondom de N35 in Mariënheem. De Provincie geeft aan dat zij zich 
afvragen of de maatregelen nog kosteneffectief zijn gezien de beperkt levensduur. Recent is 
namelijk besloten dat er ook een rondweg om Mariënheem komt. Plaatselijk Belang 
Mariënheem spreekt van een hard gelag gezien alle inspanning en toezeggingen die er zijn 
geweest om met twee bajonetkruisingen een oplossing te realiseren voor de verkeersveiligheid 
op de N35 bij Mariënheem. Daarnaast werd de bajonetkruising ingezet voor een goede 
ontsluiting van het industrieterrein. 

Daarom de volgende vragen:
1. Is het college het met ons eens dat er een concrete korte termijn oplossing moet komen 

voor de N35 in Mariënheem?
2. Kan het college aangeven in welke termijn zij verwachten dat er een rondweg 

gerealiseerd kan worden?
3. Kan het college aangeven of zij het verantwoord vinden om te investeren in oplossingen 

als het nog 10 tot 15 jaar duurt voor er een rondweg gerealiseerd is?
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